
 

 

Protokół nr 21/2016 

 

  

 

z XXI zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 12 lipca 2016r., która odbyła się przy                           

ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 18.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III p.Aniela Pazurkiewicz.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych (lista obecności jako załącznik nr 1), a zatem obrady 

oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła porządek obrad (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 213. Obecnych podczas głosowania 16 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 214. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 215. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 216. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 217. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 218. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz stwierdziła, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III projekt porządku 

obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad. 



  

Ad.3 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji  Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w sprawie 

opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego  – druk nr 211. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Rafał Miś, z-ca przew. p.Mateusz Drożdż. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych podczas 

głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/188/2016 została przyjęta. 

 

Ad.4 

Radny Miasta Krakowa p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie  wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. utrzymania istniejącego wjazdu z ul. Promienistych w ul. Lublańską – druk nr 212.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?    

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Rafał Miś, radny p.Piotr Moskała, radny p.Dominik Jaśkowiec, przew. p.Aniela 

Pazurkiewicz, mieszkanka p.Jędrzejczyk, mieszkanka p.Magońska, radny p.Stanisław Skrzyński. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/189/2016 została przyjęta. 

 

Ad.5 

Radny Miasta Krakowa p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie  wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa o uwzględnienie uwag Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony zgłoszonych do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Lema – Park Lotników – druk nr 213.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz oddała prowadzenie sesji radnemu p.Mateuszowi Drożdżowi. 

 

Z-ca przew. p.Mateusz Drożdż poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 17 

radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/190/2016 została przyjęta. 

 

Ad.6 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji  Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w sprawie 

opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego  – druk nr 214. 

 

Z-ca przew. p.Mateusz Drożdż zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag.  

 

Z-ca przew. p.Mateusz Drożdż poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 16 

radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/191/2016 została przyjęta. 



Ad.7 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji  Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w sprawie 

opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego  – druk nr 215. 

 

Z-ca przew. p.Mateusz Drożdż zapytał się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag.  

 

Z-ca przew. p.Mateusz Drożdż poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 16 

radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/192/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.8 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie montażu lamp oświetleniowych przy ul. Mariana Raciborskiego 

w Krakowie  – druk nr 216. 

 

Z-ca przew. p.Mateusz Drożdż oddał prowadzenie sesji przew. p.Anieli Pazurkiewicz. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/193/2016 została przyjęta. 

 

Ad.9 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie przyjęcia Pani Wandy Zasada na członka Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa – druk nr 217. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/194/2016 została przyjęta. 

 

Ad.10 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2017 – druk nr 218. 

Zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały kwotę w wysokości 3 630zł przenosi się do zadania nr 1, zadanie pn.: 

„Skwer przy Wieczystej” – kwota 61 130zł. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było uwag.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXI/195/2016 została przyjęta. 

 

 



Ad.11 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Nie było uwag. Protokół został przyjęty. 

  

 

Ad.12 

Oświadczenia i komunikaty 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała, iż kolejna sesja odbędzie się 30 sierpnia 2016r.  o godz. 18.00.    

 

Radna p.Wanda Zasada zaapelowała do Zarządu o przyznanie środków na pomoc osobom niepełnosprawnym. 

 

Przew. p.Aniela Pazurkiewicz poruszyła temat realizacji zadania w ramach Budżetu Obywatelskiego – „Wykonanie 

wygodnego zejścia do przystanku Rondo Barei II”. W dyskusji wzięli udział: radny p.Rafał Miś, przew. p.Aniela 

Pazurkiewicz, radny p.Piotr Moskała. 

 

Radna p.Agnieszka Jasiówka poprosiła o wsparcie w doposażeniu ogródka przy ul.Chałupnika – brakuje ławek oraz 

stojaka na rowery. 

 

Radny p.Paweł Wojcik poprosił o nadsyłanie artykułów do nowego numeru Biuletynu. 

 

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz zamknęła posiedzenie sesji o godz. 19.10. 

 

Prowadzący obrady: 

Aniela Pazurkiewicz  

Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

Mateusz Drożdż 

Z-ca Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

 

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 

 


